



2025 中國香港小型賽車錦標賽公告

中國香港汽車會計劃參加中國-澳門汽車總會的2025聯賽,在其聯賽中以參與迷你公開組、125 少年公開組、125成人公開組的比賽,作為舉辦「中國香港小型賽車錦標賽」的獨立比賽,誠邀 香港賽車運動員積極參與,共同推動本地賽車運動發展。本賽事為全年度賽事,計劃設四至 五站,其中首兩站成績將作為選拔參加Asia Pacific Motorsport Championship 的資格。首站比 賽詳情如下,其餘賽事詳情將另行公布。

首站比賽詳情如下:

- 比賽日期:2025年4月5-6日(星期六及星期日)
- 比賽地點:澳門路環小型賽車場
- 比賽類別: 迷你公開組、125 少年公開組、125 成人公開組
- 報名費用:港幣 500 元
- 比賽規則:詳見 https://aamcauto.org.mo/web/racing/5/10
- 報名表格: 見附件
- 截止報名日期:2025年3月24日(星期一),先到先得

參賽要求:

- 1. 参賽者須透過中國香港汽車會報名,並自行安排參賽車輛運輸。
- 2. 所有參賽者必須已接種破傷風疫苗,並提交驗身報告以供審核。

附加資料:

比賽成績將可用於賽車執照的晉升及續牌申請,並作為未來國際賽事選拔之參考。 中國-澳門汽車總會亦舉辦其他小型賽車賽事,報名詳情可向本會查詢,電話:(852)3583 3615 電郵: motorsports@hkaa.com.hk。

中國香港汽車會賽事委員會

二零二五年三月十七日





17 March 2025

2025 Hong Kong, China Karting Championship Event Announcement

The Hong Kong, China Automobile Association (HKAA) is pleased to announce that our association will join the 2025 Karting Championship organized by the Automobile General Association Macao-China (AAMC), having the races of Mini Open, Junior 125 Open, Senior 125 Open of the said Championship as 2025 Hong Kong, China Karting Championship Event. We warmly invite Hong Kong athletes to join the Championship and hope everyone can enjoy and promote motorsports in Hong Kong. The Championship will be an annual event, comprising four to five rounds. The first two rounds will serve as qualifiers for the Asia Pacific Motorsport Championship. Details of the first round are provided below, with information on subsequent rounds to be announced later.

Details of the first round:

- Date: 5 6 April 2025 (Saturday & Sunday)
- Venue: Kartódromo de Coloane, Macau
- Class: Mini Open, Junior 125 Open, Senior 125 Open
- Entry Fee: HKD 500
- Rules and Regulations: Please refer to https://aamcauto.org.mo/web/racing/5/10
- Entry Form: Please refer to the attachment
- Registration Deadline: 24 March 2025 (Monday), first-come, first-served

Requirements:

- 1. All participants are required to register through the HKAA and are responsible for arranging the transportation of their own karts.
- 2. Participants must provide proof of tetanus vaccination and submit the completed medical form for review prior to the event.

Additional Information:

Race results may be utilized for license promotion or renewals, or as a reference for future selection processes.

The AAMC organizes a variety of karting competition classes. For further details on registration, please contact HKAA at: Phone: (852) 3583 3615; Email: motorsports@hkaa.com.hk.

Motorsport Council

Hong Kong, China Automobile Association